

English version (Die [deutsche Version](#) finden Sie unten)

Firmware update 2 (version 049) 09/2011

Products: Gigaset A510IP, C430IP, C430A IP, C530IP, C530A IP, C590 IP, C595 IP, C610 IP, C610A IP, N300 IP, N300A IP

Improvements and changes with firmware update:

- E-mail: Up to 6 e-mail accounts can be assigned to up to 6 different handsets and can be accessed in parallel
- MWI notification: Enable/disable MWI light notification for each handset individually
- MWI notification: Set up the light notification for different message types (missed calls/alarms, e-mail, SMS, answering machine, network mailbox)
- Support of additional Gigaset handsets: A510H and C300H
- Full interoperability with Broadsoft V.17 Switch. CTI support.
- Web Configurator: Addition of a "5 minute installation wizard" to quickly guide you through - not all - but the very important installation steps only
- Web Configurator: Support of 3 new languages - Polish, Greek, Portuguese

Remarks:

- If an A510H handset has already been registered to your Gigaset IP system, please register your A510H handset again after running this SW update to get a full compatibility of features.
- The Online Help included in the Web Configurator, to guide you and support you though the installation will be available first in English and from November 2011 in all the languages we support.

Deutsche Version

Firmware Update 2 (Version 049) 09/2011

Produkte: Gigaset A510IP, C430IP, C430A IP, C530IP, C530A IP, C590 IP, C595 IP, C610 IP, C610A IP, N300 IP, N300A IP

Verbesserungen und Änderungen mit dem Firmware Update:

- Bis zu 6 E-Mail-Accounts können bis zu 6 verschiedenen Mobilteilen zugeordnet und parallel genutzt werden.
- MWI-Anzeige: Schalten Sie die blinkende MWI-Anzeige für jedes Mobilteil separat ein oder aus
- MWI-Anzeige: Stellen Sie die MWI-Anzeige für verschiedene Nachrichtenarten ein (Versäumte Anrufe/Alarmer, E-Mails, SMS, lokaler Anrufbeantworter, Netz-Anrufbeantworter)
- Unterstützung für zusätzliche Gigaset-Mobilteile: A510H und C300H
- Volle Kompatibilität mit Broadsoft V.17 Switch (CTI wird unterstützt)
- Web-Konfigurator: Neuer „5-Minuten Installations-Assistent“ zur schnellen Durchführung der wichtigsten Installationsschritte
- Web-Konfigurator: 3 neue Sprachen – Polnisch, Griechisch, Portugiesisch

Anmerkungen:

- Wenn ein A510H Mobilteil bereits an Ihrem Gigaset IP-Telefon registriert ist, dann melden Sie dieses Mobilteil nach dem SW-Update noch einmal an, um die volle Kompatibilität zu den neuen Features zu bekommen.
- Die integrierte Online-Hilfe im Web-Konfigurator, die Sie bei der Installation unterstützt, ist zuerst nur in Englisch verfügbar und ab November 2011 in allen anderen unterstützten Sprachen.

[Top](#)